

**សេចក្តីបន្ថែមទៅលើពិធីការសម្រាប់ផែនការគ្រប់គ្រងការប៉ះពាល់នឹងជំងឺ COVID-19 នៅសាលារៀន K-12៖  
ការគ្រប់គ្រងការផ្ទះជំងឺ COVID-19៖**

ការឆ្លើយតបសុខភាពសាធារណៈមានគោលដៅដើម្បីគ្រប់គ្រងការប៉ះពាល់នៃជំងឺ COVID-19 នៅកម្រិតសហគមន៍ អាចជួយបង្កើនឥទ្ធិពលនៃការឆ្លើយតបនឹងជំងឺ COVID-19 របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈរបស់ខោនធី Los Angeles (DPH)។

សាលាបឋមសិក្សា និងមធ្យមសិក្សាដែលបម្រើសិស្សពីថ្នាក់មត្តេយ្យដល់ថ្នាក់ទី 12 (សាលារៀន K-12) គឺជាដៃគូសហគមន៍ដែលបានទុកចិត្ត។ សាលារៀន K-12 ដែលកំពុងជួបប្រទះការផ្ទះជំងឺ COVID-19 អាចជួយ DPH កែលម្អភាពទាន់ពេលវេលា និងផលប៉ះពាល់នៃការឆ្លើយតបសុខភាពសាធារណៈដោយអនុវត្តវិធានការណ៍គ្រប់គ្រងការផ្ទះជំងឺ ដែលអាចជួយគ្រប់គ្រងការផ្ទះជំងឺ និងទប់ស្កាត់ការរីករាលដាលបន្ថែមនៃជំងឺ COVID-19។

សកម្មភាពអប់រំដែលផ្តល់ជូនដោយសាលារៀន K-12 ត្រូវតែធ្វើឡើងដោយអនុលោមតាមមាត្រាទាំងអស់សម្រាប់ការបើកសាលារៀនដោយសុវត្ថិភាពដែលបានពិពណ៌នាយ៉ាងលម្អិតនៅក្នុងពិធីការបើកឡើងវិញសម្រាប់សាលារៀន K-12 របស់ DPH។ ផែនការគ្រប់គ្រងការប៉ះពាល់នឹងជំងឺ COVID-19 នៅសាលារៀន K-12 របស់ DPH គូសបញ្ជាក់ពីជំហានដែលបានណែនាំ និងចាំបាច់បន្ថែមដើម្បីគ្រប់គ្រងការប៉ះពាល់សម្រាប់ករណីជំងឺ COVID-19 ចំនួន 1, 2 និង 3 ឬច្រើនជាងនេះនៅសាលារៀន K-12។ លើសពីនេះ បើសិនជាសាលារៀនកំពុងជួបប្រទះការផ្ទះជំងឺ COVID-19 សាលាត្រូវតែអនុវត្តវិធានការណ៍ដែលបានរៀបរាប់ខាងក្រោមនៅក្នុងសេចក្តីបន្ថែមនេះ។ សេចក្តីបន្ថែមនេះ រាប់បញ្ចូលសកម្មភាពស្នូលដែលត្រូវបានណែនាំដើម្បីទប់ស្កាត់ការរីករាលដាលបន្ថែមនៃជំងឺ COVID-19។ វិធានការណ៍បន្ថែម អាចត្រូវបានណែនាំ ឬចាំបាច់សម្រាប់ទីកន្លែងដែលកំពុងជួបប្រទះការផ្ទះជំងឺ។

ការផ្ទះជំងឺត្រូវបានកំណត់និយមន័យថា៖ ករណីដែលបានបញ្ជាក់ពីមន្ទីរពិសោធន៍យ៉ាងតិច 3 ករណីជាមួយជំងឺ COVID-19 ដែលមានរោគសញ្ញា ឬគ្មានរោគសញ្ញាក្នុងរយៈពេល 14 ថ្ងៃនៅក្នុងក្រុមមួយ\* ដែលមានសមាជិកទាក់ទងនឹងការរីករាលដាលនៃជំងឺ មិនរស់នៅក្នុងគ្រួសារតែមួយ និងមិនមែនជាអ្នកប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធនឹងគ្នានៅខាងក្រៅបរិវេណសាលា។ \*ក្រុមសាលារៀន រាប់បញ្ចូលបុគ្គលដែលមានសមាជិកភាពទូទៅដូចគ្នានៅសាលារៀន (ឧ. បន្ទប់រៀន ព្រឹត្តិការណ៍សាលា សកម្មភាពក្រៅកម្មវិធីសិក្សារបស់សាលា ថ្នាក់សិក្សា ក្រុមកីឡា ក្តីប មធ្យោបាយធ្វើដំណើរ)។ ការទាក់ទងនឹងការរីករាលដាលនៃជំងឺ តម្រូវឱ្យមនុស្សឈឺមានវត្តមាននៅចំណុចណាមួយនៅទីកន្លែងដូចគ្នាក្នុងពេលតែមួយខណៈដែលមនុស្សម្នាក់ឬច្រើននាក់អាចចម្លងជំងឺ។

ឯកសារនេះអាចនឹងត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនៅពេលដែលមានព័ត៌មាន និងធនធានថ្មីៗ។ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រជំងឺ COVID-19 របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ៖ <http://publichealth.lacounty.gov/media/Coronavirus> ជាប្រចាំដើម្បីពិនិត្យមើលបច្ចុប្បន្នភាព និងធនធានបន្ថែម។

**វិធានការណ៍គ្រប់គ្រងការផ្ទះជំងឺនៅសាលារៀន K-12**

បើសិនជាមានការផ្ទះជំងឺ COVID-19 នៅសាលារៀន K-12 ក្រុមការងារឆ្លើយតបនឹងការផ្ទះជំងឺរបស់ DPH (Outbreak Field Response Team) នឹងសម្របសម្រួលជាមួយសាលារៀនដើម្បីបង្កើត និងអនុវត្តផែនការឆ្លើយតបនឹងការផ្ទះជំងឺ។ អ្នកស៊ើបអង្កេតការផ្ទះជំងឺ (Outbreak Investigator) នឹងត្រូវបានចាត់តាំងជាអ្នកទំនាក់ទំនងជាមួយសាលា និងផ្តល់ការណែនាំ ជំនួយបច្ចេកទេស និងធនធានដើម្បីកាត់ទ្រសាលារៀនក្នុងការអនុវត្តវិធានការណ៍ឆ្លើយតបនឹងការផ្ទះជំងឺខាងក្រោម និងវិធានការណ៍ផ្សេងទៀតណាមួយ។ វិធានការណ៍ទាំងនេះអាចជួយគ្រប់គ្រងការផ្ទះជំងឺ និងការពារសិស្ស គ្រូបង្រៀន និងបុគ្គលិកពីជំងឺ COVID-19។

**ការធ្វើផែនការឆ្លើយតបនឹងការផ្ទះជំងឺ**

- ចាំបាច់៖ សាលារៀនត្រូវតែចាត់តាំងកងកម្លាំងអនុវត្តច្បាប់សម្រាប់ជំងឺ COVID-19 (COVID-19 Compliance Task Force) ដែលទទួលខុសត្រូវលើការបង្កើត និងការអនុវត្តពិធីការសុវត្ថិភាពសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 ទាំងអស់ និងធ្វើឱ្យប្រាកដថាបុគ្គលិក និងសិស្សទទួលបានការអប់រំអំពីជំងឺ COVID-19។

- ☑ ចាំបាច់៖ សាលារៀនត្រូវតែចាត់តាំង មន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់សម្រាប់ជំងឺ COVID-19 ម្នាក់ ដើម្បីដើរតួជាអ្នកទំនាក់ទំនងជាមួយ DPH រហូតដល់សាលារៀនបានទទួលដំណឹងថា ការផ្ទះជំងឺបានបញ្ចប់។

**ការកំណត់អត្តសញ្ញាណករណីជំងឺ COVID-19 និងអ្នកប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធ**

- ☑ ចាំបាច់៖ សាលារៀនត្រូវតែដាក់ស្នើជូនទៅអ្នកស៊ើបអង្កេតការផ្ទះជំងឺរបស់ DPH ដែលត្រូវបានចាត់តាំងសម្រាប់សាលានូវតារាងសង្ខេបព័ត៌មានទំនាក់ទំនង (Line Lists) ដូចខាងក្រោមក្នុងរយៈពេល 24 ម៉ោងនិងដាក់ស្នើបច្ចុប្បន្នភាពតាមការណែនាំ៖
  - តារាងសង្ខេបព័ត៌មានទំនាក់ទំនងករណី ដែលផ្តល់ព័ត៌មានអំពីបុគ្គលទាំងអស់ដែលត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណថាជាករណីជំងឺ COVID-19 (ដូចបានកំណត់និយមន័យដោយ DPH) នៅទីកន្លែងសាលារៀន។
  - តារាងសង្ខេបព័ត៌មានទំនាក់ទំនងដែលបានប៉ះពាល់ជាសក្តានុពល ដែលផ្តល់ព័ត៌មានអំពីបុគ្គលទាំងអស់ដែលអាចត្រូវបានប៉ះពាល់ជាសក្តានុពល (អ្នកប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធ ដូចបានកំណត់និយមន័យដោយ DPH) ជាមួយករណីជំងឺ COVID-19 នៅទីកន្លែងសាលារៀន។

បើសិនជាមិនអាចដាក់ស្នើតារាងសង្ខេបព័ត៌មានទំនាក់ទំនងតាមពេលវេលាដែលបានបញ្ជាក់ សាលារៀនត្រូវតែទាក់ទងជាមួយអ្នកស៊ើបអង្កេតការផ្ទះជំងឺរបស់ DPH ភ្លាមៗទាក់ទងនឹងផែនការសម្រាប់ការដាក់ស្នើ។ សាលារៀនត្រូវតែដាក់ស្នើព័ត៌មាននេះតាមរយៈ [តារាងសង្ខេបព័ត៌មានទំនាក់ទំនងករណីជំងឺ COVID-19 និងអ្នកប៉ះពាល់សម្រាប់វិស័យអប់រំ](#)។ ករណីលើកលែងមួយដើម្បីប្រើតារាងសង្ខេបព័ត៌មានទំនាក់ទំនងដែលមានទ្រង់ទ្រាយក្នុងតំបន់ អាចត្រូវបានអនុញ្ញាត បើសិនជាធាតុនៃទិន្នន័យដែលចាំបាច់ទាំងអស់ ត្រូវបានរាប់បញ្ចូល និងបានអនុម័តសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ដោយក្រុមការងារឆ្លើយតបនឹងការផ្ទះជំងឺរបស់ DPH។

**ការជូនដំណឹង និងការមិនរាប់បញ្ចូល**

- ☑ ចាំបាច់៖ សាលារៀនត្រូវតែណែនាំករណីជំងឺ COVID-19 ថាពួកគេត្រូវតែអនុវត្តតាម [សេចក្តីបង្គាប់ឱ្យដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែកជាបន្ទាន់ \(Emergency Isolation Order\)](#) និង [ការណែនាំអំពីការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែកនៅផ្ទះសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 \(Home Isolation Instructions for COVID-19\)](#) របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈខោនធី Los Angeles។
- ☑ ចាំបាច់៖ សាលារៀនត្រូវតែជូនដំណឹងដល់បុគ្គលទាំងអស់ ដែលត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណថាជាអ្នកប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធជាមួយករណីជំងឺ COVID-19 អំពីការប៉ះពាល់ដែលអាចមានរបស់ពួកគេជាមួយជំងឺ COVID-19 នៅទីកន្លែងសាលារៀន និងណែនាំឱ្យពួកគេអនុវត្តតាម [សេចក្តីបង្គាប់ឱ្យនៅដាច់ពីគេជាបន្ទាន់ \(Emergency Quarantine Order\)](#) និង [ការណែនាំអំពីការនៅដាច់ពីគេនៅផ្ទះសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 \(Home Quarantine Instructions for COVID-19\)](#) របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈខោនធី Los Angeles។

គំរូលិខិតជូនដំណឹងអំពីការប៉ះពាល់របស់សាលាគឺមាននៅ៖ [គំរូលិខិតជូនដំណឹងអំពីជំងឺ COVID-19 សម្រាប់ទីកន្លែងអប់រំ \(COVID -19 Template Notification Letters for Education Settings\)](#)។ ការជូនដំណឹងអំពីការប៉ះពាល់គួររាប់បញ្ចូលសារដូចខាងក្រោម៖

- សិស្ស និងបុគ្គលិកដែលមានការប៉ះពាល់ជាមួយករណី គួរធ្វើតេស្តរកជំងឺ COVID-19 មិនថាពួកគេមានរោគសញ្ញាឬក៏អត់នោះទេ ហើយជូនដំណឹងដល់សាលាអំពីលទ្ធផលតេស្ត។ លទ្ធផលពីការធ្វើតេស្តនឹងកំណត់ពីកម្រិតរីករាលដាលនៃជំងឺនៅសាលារៀន និងដើរតួជាមូលដ្ឋានសម្រាប់វិធានការណ៍គ្រប់គ្រងបន្ថែម។ ធនធានធ្វើតេស្តរួមមាន៖ សេវាកម្មសុខភាពបុគ្គលិក ឬសេវាកម្មសុខភាពការងារមណ្ឌលសុខភាពសិស្ស អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពផ្ទាល់ខ្លួន ទីកន្លែងធ្វើតេស្តសហគមន៍៖ [covid19.lacounty.gov/testing](https://covid19.lacounty.gov/testing)។ បុគ្គលដែលត្រូវការជំនួយក្នុងការស្វែងរកសេវាថែទាំសុខភាព អាចទូរសព្ទទៅខ្សែទូរសព្ទព័ត៌មានរបស់ខោនធី Los Angeles តាមរយៈលេខ 2-1-1 ដែលអាចទាក់ទងបាន 24/7។
- សិស្ស និងបុគ្គលិកដែលបានប៉ះពាល់ គួរនៅដាច់ពីគេរយៈពេល 14 ថ្ងៃចាប់ពីការប៉ះពាល់ចុងក្រោយជាមួយករណីខណៈពេលអាចចម្លងមេរោគ ទោះបីជាពួកគេទទួលបានលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាន

ក្នុងអំឡុងរយៈពេលនៅដាច់ពីគេរបស់ពួកគេក៏ដោយ។ បុគ្គលដែលធ្វើតេស្តអវិជ្ជមានអាចនឹងកើតជំងឺនៅពេលក្រោយ ដោយមានប្រសិទ្ធភាពសញ្ញា បើសិនជាបានធ្វើតេស្តក្នុងអំឡុងរយៈពេលសម្រាប់ (ឧ. រយៈពេលចន្លោះពីការប៉ះពាល់ដល់ការចាប់ផ្តើមកើតជំងឺ)។ មើល [ការណែនាំអំពីការនៅដាច់ពីគេនៅផ្ទះសម្រាប់ជំងឺ COVID-19](#)។

- DPH នឹងទាក់ទងទៅករណី ក៏ដូចជាសិស្ស និងបុគ្គលិកដែលបានប៉ះពាល់ដោយផ្ទាល់តាមរយៈកម្មវិធីស៊ើបអង្កេតករណី និងការប៉ះពាល់របស់ DPH ដើម្បីប្រមូលព័ត៌មានបន្ថែម និងចេញ [សេចក្តីបង្គាប់ឲ្យដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែកជាបន្ទាន់](#) ឬ [សេចក្តីបង្គាប់ឲ្យនៅដាច់ពីគេជាបន្ទាន់](#) របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ ខោនធី Los Angeles តាមការគ្រប់គ្រង។

- ☑ **ចាំបាច់៖** សាលារៀន នឹងកំណត់ថា តើចាំបាច់ត្រូវធ្វើការជូនដំណឹងបន្ថែមដល់សហគមន៍សាលារៀនដ៏ទូលំទូលាយជាងមុនអំពីការប៉ះពាល់នៅសាលារៀន និងការប្រុងប្រយ័ត្នដែលកំពុងត្រូវបានអនុវត្តដើម្បីទប់ស្កាត់ការរីករាលដាលនៃជំងឺ COVID-19 ឬក៏អត់។ កំរិតខិតខំជូនដំណឹងទូទៅ គឺមាននៅ [កំរិតខិតខំជូនដំណឹងអំពីជំងឺ COVID-19 សម្រាប់ទីកន្លែងអប់រំ](#)។ បើសិនជាមិនស្គាល់អត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធ ឬមិនអាចទាក់ទងបាន សាលារៀនត្រូវតែធ្វើការជាមួយ DPH ដើម្បីបង្កើត និងចេញសេចក្តីជូនដំណឹងសាធារណៈ។ ចំនួន និងទីតាំងនៃការផ្ទះជំងឺ ក៏នឹងត្រូវបានចុះផ្សាយជាសាធារណៈដោយមិនមានគ្រឿងសម្គាល់ផ្ទាល់ខ្លួននៅលើ [គេហទំព័រ DPH](#) ផងដែរ រហូតដល់ការផ្ទះជំងឺត្រូវបានដោះស្រាយ។
- ☑ **ចាំបាច់៖** សាលារៀនត្រូវតែដកករណី និងអ្នកប៉ះពាល់ជិតស្និទ្ធជាមួយករណីចេញពីការធ្វើការ ការទទួលសេវា ឬការចូលរួមក្នុងសកម្មភាពទាំងឡាយនៅទីកន្លែងសាលារៀន រហូតដល់ពួកគេបំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យដើម្បីដោះស្រាយពី [ការដាក់ខ្លួនឲ្យនៅដាច់ដោយឡែក](#) ឬ [ការដាក់ខ្លួនឲ្យនៅដាច់ពីគេ](#)។
- ☑ **ចាំបាច់៖** សាលារៀនត្រូវតែធ្វើការជាមួយ DPH ដើម្បីបង្កើតផែនការដើម្បីគាំទ្រការធ្វើតេស្តរោគវិនិច្ឆ័យរហ័សសម្រាប់បុគ្គលដែលបានប៉ះពាល់នៅទីកន្លែងសាលារៀន និងផ្តល់ការណែនាំបន្តដល់ធនធានដែលមានសម្រាប់ការធ្វើតេស្ត (ឧ. តាមដែលអាចអនុវត្តបាន សេវាសុខភាពបុគ្គលិក/សុខភាពការងារ សេវាសុខភាពសិស្ស អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពផ្ទាល់ខ្លួន សេវាធ្វើតេស្តពាណិជ្ជកម្ម និង/ឬទីកន្លែងធ្វើតេស្តក្នុងសហគមន៍៖ [covid19.lacounty.gov/testing](https://covid19.lacounty.gov/testing))។
- ☑ **ចាំបាច់៖** បើសិនជាសាលារៀនបានដឹងអំពីករណីជំងឺ COVID-19 ការសម្រាកព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យនិងការស្លាប់ក្នុងចំណោមបុគ្គលដែលអាចនឹងបានប៉ះពាល់ជាសក្តានុពលនៅទីកន្លែងសាលារៀន សាលារៀនត្រូវតែរាយការណ៍ពីពួកគេទៅកាន់អ្នកស៊ើបអង្កេតការផ្ទះជំងឺរបស់ DPH ដែលត្រូវបានចាត់តាំងឲ្យសាលារៀន។

**វិធានការណ៍គ្រប់គ្រងការផ្ទះជំងឺបន្ថែម**

- ☑ **ចាំបាច់៖** សាលារៀន ត្រូវតែអនុវត្តតាមការណែនាំអំពីការសម្អាត និងការសម្លាប់មេរោគរបស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ ដែលរួមមានការផ្តល់ការសម្អាត និងការសម្លាប់មេរោគទៅលើគ្រឿងបរិក្ខារ បរិស្ថានអប់រំ/ការងារ ផ្ទៃ និងវត្ថុដែលបានប៉ះពាល់ញឹកញាប់បន្ទាប់ពីមានការប៉ះពាល់នឹងជំងឺ COVID-19 ដែលអាចកើតឡើង និងការបង្កើនការសម្អាត និងការសម្លាប់មេរោគជាទម្លាប់ ដោយប្រើផលិតផលសម្អាតដែលបានអនុម័ត និងមាននៅក្នុង [បញ្ជី "N" ដែលបានអនុម័តដោយភ្នាក់ងារការពារបរិស្ថាន \(EPA\)](#) តាមការណែនាំរបស់ផលិតផល។ នៅពេលដែលមិនមានសារធាតុសម្លាប់មេរោគដែលបានអនុម័តដោយ EPA សារធាតុសម្លាប់មេរោគជម្រើសផ្សេងទៀតអាចត្រូវបានប្រើប្រាស់ (ឧទាហរណ៍ 1/3 តែងនៃ bleach ដាក់ទៅក្នុងទឹក 1 ហ្គាឡុង ឬសូលុយស្យុងអាល់កុល 70%)។ កុំលាយ bleach ឬផលិតផលសម្អាតនិងសម្លាប់មេរោគផ្សេងទៀតចូលគ្នា - វាអាចបណ្តាលឲ្យមានផ្សែងពុលដែលមានគ្រោះថ្នាក់ខ្លាំងណាស់ក្នុងការដកដង្ហើម។
- ☑ **ចាំបាច់៖** សាលារៀនត្រូវតែផ្តល់ឲ្យបុគ្គលិកទាំងអស់ដែលមានការប៉ះពាល់ជាមួយសិស្ស អតិថិជនសាធារណជន ឬបុគ្គលិកផ្សេងទៀតនៅទីកន្លែងសាលារៀននូវក្រណាត់បាំងមុខដើម្បីពាក់នៅទីកន្លែងដោយឥតគិតថ្លៃ លុះត្រាតែមិនត្រូវបានណែនាំដោយសារអាយុ ឬបញ្ហាការយល់ដឹង ឬបញ្ហាសុខភាពប្រចាំកាយ។ សាលារៀនត្រូវតែផ្តល់ម៉ាស់កម្រិតវេជ្ជសាស្ត្រដល់បុគ្គលិកទាំងឡាយណាដែលថែទាំកុមារ ឬអ្នកដែលប៉ះពាល់ជាមួយកុមារនានាដែលមានបញ្ហាសុខភាពដែលរារាំងកុមារពីការប្រើប្រាស់ក្រណាត់បាំងមុខ។

- ☑ **ចាំបាច់:** សាលារៀនត្រូវតែអនុវត្តតាមការណែនាំអំពីការគ្រប់គ្រងប្រភពដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុង [ការណែនាំសម្រាប់ប្រជាជនមុខ \(Guidance for Face Coverings\)](#) និង [ពិធីការបើកឡើងវិញសម្រាប់សាលារៀន K-12](#)។ ដើម្បីដោះស្រាយការចម្លងជំងឺដែលគ្មានរោគសញ្ញា និងមុនពេលចេញរោគសញ្ញា សាលារៀនត្រូវតែតម្រូវឱ្យបុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលមក និងស្ថិតនៅក្នុងទីកន្លែងដោយរាប់បញ្ចូលទាំង កុមារអាយុ 2 ឆ្នាំឡើងទៅ ពាក់ក្រណាត់បាំងមុខគ្រប់លើច្រមុះ និងមាត់របស់ពួកគេនៅពេលចូលមក និងនៅពេលស្ថិតនៅក្នុងទីកន្លែងរួម ផ្លូវដើរ ឬទីកន្លែងដែលមនុស្សអាចនឹងប្រមូលផ្តុំ លុះត្រាតែមិន ត្រូវបានណែនាំដោយសារអាយុ បញ្ហាការយល់ដឹង ឬបញ្ហាសុខភាពប្រចាំកាយ។ កុមារដែលមានអាយុ 2 ឆ្នាំដល់ 8 ឆ្នាំត្រូវប្រើប្រាស់បាំងមុខដោយមានការគ្រប់គ្រងដោយមនុស្សធំ ដើម្បីប្រាកដថាកុមារអាចដក ដង្ហើមដោយសុវត្ថិភាព និងចៀសវាងការស្ទុះខ្យល់ ឬដកដង្ហើមមិនរួច។
- ☑ **ចាំបាច់:** សាលារៀន ត្រូវតែអនុវត្តវិធានការណ៍រក្សាកំលាតសង្គម (រាងកាយ) ទាំងអស់នៅក្នុង [ពិធីការស្តីពីការរក្សាកំលាតសង្គម](#) និង [ពិធីការបើកឡើងវិញសម្រាប់សាលារៀន K-12](#) របស់ខោនធី Los Angeles បច្ចុប្បន្ន។ វារួមមានការគោរពតាមការរក្សាកំលាតសង្គម (រាងកាយ) ដែលបានតម្រូវ នៅក្នុងករណីដែល ការពាក់ក្រណាត់បាំងមុខ គឺមិនចាំបាច់ (ឧ. នៅពេលបរិភោគ ឬផឹក)។
- ☑ **ចាំបាច់:** សាលារៀនត្រូវតែធ្វើការត្រួតពិនិត្យការចូលតាម [ការណែនាំអំពីការត្រួតពិនិត្យការចូល \(Entry Screening Guide\)](#) របស់ DPH។ ការត្រួតពិនិត្យត្រូវតែរាប់បញ្ចូលសំណួរពាក់ព័ន្ធនឹង [រោគសញ្ញាដែលដូចគ្នាជាមួយជំងឺ COVID-19 ដែលអាចមាន](#) និងថាតើបុគ្គលនោះបានប៉ះពាល់ជាមួយករណីជំងឺ COVID-19 ក្នុងរយៈពេល 14 ថ្ងៃចុងក្រោយនេះឬក៏អត់។ ការពិនិត្យសីតុណ្ហភាពក៏ត្រូវតែធ្វើឡើងមុនពេលចូលក្នុង ទីកន្លែងផងដែរ។ ការពិនិត្យទាំងនេះអាចត្រូវបានធ្វើឡើងពីចម្ងាយ ឬដោយផ្ទាល់បន្ទាប់ពីបុគ្គល មកដល់។ សាលារៀនត្រូវតែអនុវត្តតាមការណែនាំរបស់ DPH ស្តីពី [ការត្រួតពិនិត្យរោគសញ្ញា និងការប៉ះពាល់របស់សិស្ស](#) ដើម្បីកំណត់ពីផ្លូវនៃការសម្រេចចិត្តសម្រាប់កុមារដែលមានរោគសញ្ញា និងអ្នកប៉ះពាល់ កុមារដែលអាចបានឆ្លងជំងឺ។ ភ្ញៀវដែលជាមនុស្សធំ និងបុគ្គលិកដែលមានរោគសញ្ញាជំងឺ COVID-19 ឬ ដែលពិនិត្យឃើញថាវិជ្ជមានមិនអាចចូលក្នុងទីកន្លែងបានទេ។ សិស្សដែលពិនិត្យឃើញថាវិជ្ជមាន សម្រាប់រោគសញ្ញាដែលដូចគ្នាជាមួយជំងឺ COVID-19 ដែលអាចកើតឡើង ត្រូវទទួលបានម៉ាស់ពេទ្យ និង នាំទៅកន្លែងដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែកដែលបានជ្រើសរើសជាមុន ដែលពួកគេអាចនៅទីនោះ ស្របពេលដែលការរៀបចំត្រូវបានធ្វើឡើងសម្រាប់ឱ្យពួកគេត្រឡប់ទៅផ្ទះ។ បុគ្គលិកសេវាវេជ្ជសាស្ត្រ សង្គ្រោះបន្ទាន់ កំពុងឆ្លើយតបនឹងតម្រូវការវេជ្ជសាស្ត្របន្ទាន់ ត្រូវបានលើកលែងពីការត្រួតពិនិត្យ។
- ☑ **ចាំបាច់:** ភ្ញៀវមកកាន់ទីកន្លែងសាលារៀនត្រូវបានហាមឃាត់ លើកលែងតែភ្ញៀវដែលចាំបាច់សម្រាប់ បេសកកម្មរបស់សាលា។ មន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់ (នគរបាល និងប៉ូលិស) បុគ្គលិកពន្ធដារអគ្គិភ័យ វេជ្ជសាស្ត្រ សង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬបុគ្គលិករដ្ឋាភិបាលដែលកំពុងឆ្លើយតប កំពុងធ្វើការ ឬកំពុងត្រួតពិនិត្យបរិការអាច ចូលទៅកាន់ទីកន្លែងបាន។ ការត្រួតពិនិត្យការចូល និងក្រណាត់បាំងមុខ គឺចាំបាច់សម្រាប់ភ្ញៀវ សំខាន់ៗ។
- ☑ **ចាំបាច់:** សាលារៀនត្រូវតែបញ្ឈប់សកម្មភាពជាក្រុមដោយផ្ទាល់ដែលមិនចាំបាច់ទាំងអស់នៅទីកន្លែង ក្នុងអំឡុងការផ្ទុះជំងឺ។

**សម្រាប់ធនធានបន្ថែមអំពីជំងឺ COVID-19 សម្រាប់សាលារៀន K-12 សូមចូលទៅកាន់:**  
<http://publichealth.lacounty.gov/media/Coronavirus/reopening-la.htm#k12>។